
       

DEN NORSKE KIRKE 
Bamble kirkelige fellesråd 

 

 

 

Møtebok for Bamble kirkelige fellesråd 

 

Møtedato: 06.03.2025 

Møtetid: kl. 18:00 

Møtested: Bamble menighetshus 

 

 

Tilstede:  

Marit Fadum Storaker, Trond Engnes, Trond Bjørnar Johansen, Odd Morten Lund, Astrid Thomasberg, 

Turid Bredsand, Rolf Heimdal, Jorunn Werswick, Sylvia Fuglset og Nina Thormodsen Rønning. 

 

Meldt forfall: 

Mette Roland og Magnar Kleiven. 

 

 

Saker 

 

Sak 000034 Medarbeidersamtaler 2025 er gjennomført og info om vedtak i ADM-utvalget 25.02.2025 

• Kirkevergen informerte om at medarbeidersamtalen er gjennomført for 2025, og at staben 

melder om trivsel i jobbene sine. 

• Kirkevergen informerte fellesrådet om at ADM-utvalget har vedtatt i sitt møte 25.02.2025, 

sak 03/25, å øke brannverntillegget til kirketjenerne fra og med 01.03.2025. Dette med 

bakgrunn i at tillegget ikke har vært økt på lang tid.  

 

 

Sak 000035 Hugging av trær/grøfting Herre kirkegård og informasjon om Olavskirken 

• Kirkevergen og tillitsvalgte informerte om arbeidet som i vinter har blitt gjort  

ifht grøfting ved Herre nye/øvre kirkegård. Arbeidet har blitt gjort for å minske 

vannføring ut på gravplassen fra lia i bakkant. Dette arbeidet har blitt gjennomført av en del av 

gravplassarbeiderne. 

• Telemark fylkeskommune har sendt melding om at fellesrådet har fått midler til forprosjekt til 

Olavskirkeruinen. Midlene skal brukes til å utrede utbedring behovet og metodene som må til for å 

utbedre ruinen. 

 

 

Sak 000036 Utviklingen vedr utbedring av kirkegårdsgjerdet Stathelle 

 

 

Sak 003/25 Regnskap 2024, sak FR 

Regnskap 2024 

 

 

Forslag til vedtak: 

Godkjent. 

 

 

Møtebehandling: 

Regnskap 2024 ble gjennomgått av økonomirådgiver, Jorunn Werswick, i møtet. 

 

 

Vedtak: 

Enstemmig godkjent. 
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Sak 004/25 Årsmelding 2024, sak FR 

Årsmelding 2024 ligger vedlagt. 

 

 

Forslag til vedtak: 

Godkjent. 

 

 

Møtebehandling: 

Årsmeldingen ble gjennomgått i møtet av kirkevergen. 

 

 

Vedtak: 

Enstemmig godkjent, med noen små justeringer. 

 

 

Sak 005/25 Bruk av midler fra overskudd 2024 - avsettes til disposisjonsfond 

Regnskapsmessig overskudd 2024 kr 287.932,- avsettes til disposisjonsfondet «Overskudd tidligere 

år».  

 

Innkjøp/avsetning Sum Kommentar 

 

 

Sitteklipper til  

 

 

Kr 87.900,- eskl.mva 

Så langt det er midler til det 

byttes det ut en klipper pr år, for 

å sikre god drift på gravplassene 

 

 

 

Kirkemusikalsk arbeid 

 

 

 

Kr 60.000,- 

Fordeles på 4 kirkesteder, for å 

støtte opp om ekstra ressurser til 

høytider og konfirmasjoner. 

Sendes ut til MR-ene 

 

 

 

 

Avsetning til lønnsfond, 

forberede avgang på 

kirkevergekontoret 

 

 

 

 

 

Kr 140.032 

Avsetning for å forberede at 

kirkevergekontorets ansatte går 

av med pensjon om noen år. For 

å sikre fellesrådet god overgang 

fra værende stab til ny stab på 

kontoret. 

 

 

 

Forslag til vedtak: 

Godkjent. 

 

 

Møtebehandling: 

Saken ble gjennomgått i møtet av kirkevergen. 

 

 

Vedtak: 

Enstemmig godkjent. 
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Sak 006/25 Midler til forprosjekt for utbedring av fløydører/minnetavler i  Bamble kirke 

Etter at Bamble kirke var ferdig restaurert, har vi startet å se på om det kan være mulig å få 

restaurert/konservert de to fløydørene/minnetavlene fra 1631 i Bamble kirke via Kirkebevaringsfondet.  

 

Minnetavlene henger fremme i koret i kirken, på høyre side.  

Minnetavlene fremstår i dag nedslitte og krakelerte. Det er vanskelig å tyde de fire kvinneskikkelsene - med 

unntak av et – rettferdigheten.  

 

17.01.2025 ba kirkeverge tre malerikonservatorer om pris på forprosjekt vedr saken.  

Kirkevergen ba om disse tilbudene med bakgrunn i å kunne søke Kirkebevaringsfondet. For å komme i 

betrakting hos Kirkebevaringsfondet, må man ha besvart en del spørsmål ifht kunsten man ønsker 

konservert. Dette er spesielt fagområder, og det trengs en konservator til å besvare spørsmålene. 

 

Fellesrådet har fått inn to tilbud, et på kr 14.950,- eskl.mva og et på kr 34.700,- eskl.mva. 

Tilbudene ble gitt på veldig forskjellig bakgrunn, derfor ba kirkevergen KA og konsulent på 

Bispedømmekontoret om rådføring ifht tilbudene. 

Med bakgrunn i det, anbefaler kirkevergen fellesrådet å gå for det dyreste alternativet, da det er det tilbudet 

fellesrådet får den totale dokumentasjonen som trengs for å søke og en sluttrapport. Kirkevergen anbefaler å 

ta midlene til forprosjektet fra disposisjonsfondet «overskudd fra tidligere år», slik at fellesrådet kan komme 

i posisjon til å søke Kirkebevaringsfondet/Riksantikvaren om midler til konserveringen av de to 

fløydørene/minnetavlene. 

 

 

Forslag til vedtak: 

Godkjent. 

 

 

Møtebehandling: 

Saken ble gjennomgått i møtet av kirkevergen. 

 

 

Vedtak: 

Enstemmig godkjent. 

 

 

Sak 007/25 Tilleggsbevilgning vedr innkjøp av hjullaster 

Bamble kirkelige fellesråd vedtok i sak 031/24 å bruke kr 1.000.000,- fra «Investeringsmillionen»,  til 

innkjøp av hjullaster til bruk i gravplassdriften. Innkjøpet inkl nødvendig utstyr til maskinen, ble kr 100.422,- 

dyrere enn først antatt. 

Derfor vil administrasjonen be om en ekstrabevilgning på kr 100.000,- fra «Investeringsmillionen» for å få 

fullfinansiert innkjøpet. Kr 422,- tas fra driften. 

 

Administrasjonen foreslår å trekke midlene i Investeringsmillionen fra punktet: 

 «Årlig rullering av sitteklippere» 

Det gjøres med bakgrunn i at ny sitteklipper 2025 blir foreslått kjøpt for midler fra mindre forbruket 2024. 

 

 

Forslag til vedtak: 

Godkjent. 
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Møtebehandling: 

Saken ble gjennomgått av kirkevergen i møtet. 

 

 

Vedtak: 

Enstemmig godkjent. 

 

 

Sak 008/25 Forslag til møtedato for felles menighetsrådsmøte 2026 

Arbeidsutvalget foreslår 10.februar 2026 på ettermiddagen 

 

Arbeidsutvalget forslår å sende ut oppfordring til de tre menighetsrådene om å komme med forslag til saker 

til felles menighetsrådsmøte 2026. Oppfordrer til også å bl.a. ha fokus på felles arbeidsområder. 

 

 

Forslag til vedtak: 

Godkjent. 

 

 

Møtebehandling: 

Saken ble diskutert i møtet. Fellesrådet ønsker at kirkevergen oppfordrer menighetsrådene til å melde inn 

saker de ønsker å få debattert på felles MR-møte til fellesrådsadministrasjonen. 

 

 

Vedtak: 

Enstemmig godkjent. 

 

 

Sak 009/25 Ønske om utbedring av dåpssakristiet 

Medlemmene fra Bamble og Herre sokn kom med ønske om å få utbedret dåpssakristiet i Herre kirke i 

møtet. I dag fremstår rommet som slitt og lite brukelig til sitt formål. 

 

 

Forslag til vedtak: 

Det forelå ikke forslag til vedtak til møtet. 

 

 

Møtebehandling: 

Ettersom fellesrådsmøtet var lagt til Herre kirke 06.03.2025, tok fellesrådet en befaring i dåpssakristiet i 

kirken, etter forslag fra leder i fellesrådet. 

 Det var stor enighet i rådet om at det bør gjøres noe for å utbedre rommet. Kirkevergen foreslo at det først 

må arbeides med å finne et forslag til ønsket løsning, for så å komme tilbake med saken til fellesrådet for 

godkjenning. Forslaget til løsning må utarbeides sammen med menighetsrådsleder, soknepresten, 

trosopplæreren og kirketjenerne på stedet. 

 

 

 

Vedtak: 



       

DEN NORSKE KIRKE 
Bamble kirkelige fellesråd 

 

 

Enstemmig godkjent, at kirkevergen starter arbeidet med å få utarbeidet et forslag til utbedring av 

dåpssakristiet i Herre kirke. Forsalget til utbedringen gjøres i nært samarbeid med menighetsrådslederen i 

Bamble- og Herre sokn og de ansatte. Når det foreligger et forslag til løsning, sendes saken til godkjenning i 

fellesrådet. 

 
 

For Bamble kirkelige fellesråd 

Astrid Thomasberg 

Sign. kirkeverge 


